

# Mötesprotokoll MNB SGA Rally

Plats: Saab Lugnvik

Tid: 2016-03-15 kl 18.00–21.00

Deltagare: Dan Hoff, Mats Wallin, Fredrik Jonsson, Lars-Erik Söderström, Håkan Nilsson(tele)

§ 1 Mötets öppnande:

- Dan öppnade mötet och nytt mötesdagordning presenterades och godkändes

§2 Val av mötesordförande:

- Dan valdes till ordförande

§3 Val av mötessekreterare:

- L-E valdes till sekreterare

§4 Val av justerare:

- Mats och Fredrik valdes till justerare

§5 Godkännande av kallelse:

-Mötet enades om att kallelsen skall förbättras så att alla får den i god tid skall även framgå i mötesprotokollet när nästa möte skall ske, Danne ska fixa till nästa möte.

§6 Fastställande av dagordning:

- Den nya dagordningen godkändes (igen)

§7 Godkännande av föregående mötesprotokoll:

- Mötet funderade en stund över vad som var förra protokollet det hittades i L-E dator och lästes igenom och godkändes.

§8 Ev. Rapporter:

-Punkten diskuterades om det fanns något men inget kunde erinras passa till denna punkt.

§9 Bordlagda frågor:

9.1 SGA träff våren 2016 beredning inför mötet i slutet av mars:

- Dan redovisade ett antal frågor som diskuterades och godkändes, mötet enades om att nästa möte ska ha fokus på SGA träffen, Dan ska skicka ut anteckningar före mötet.

9.2 Godkända Domare och Tekniker för 2016 års tävlingar

- Ärendet diskuterades och närmsta tävling 66:an och "Light on" löstes under mötet, en gemensam lista skall tas fram. Dan kollar domare L-E kollar tekniker. Skall diskutera vid nästa möte.

§10 Nya frågor:

- Hur hantera nytt reglemente grpH?

- Hur skapa intresse för motorsport/rally inom distriktet och klubbar?

§11 Övriga frågor:

- Vi körde varvet runt och för stunden var denna punkt "nya frågor" så inget att ta upp

§12 Nästa möte:

- 2016-04-26 kl 18.00 samma plats Saab Lugnvik (Mats fixar fikabrö)

Justerare:

-----  
Mats Wallin

-----  
Fredrik Jonsson